
DETO begint het nieuwe jaar sportief en gezellig                      05-01-2025 

DETO is het nieuwe jaar begonnen met de traditionele nieuwjaarsreceptie. 

Eerder op de dag waren er al teams aan het trainen. Voor sommigen duurt de winterstop altijd te 
lang. Het kunstgras werd goed gebruikt. De jeugd heeft de hele winter lekker door kunnen 
voetballen in de Twenterand-wintertoernooien. 

Terug naar de nieuwjaarsreceptie. Die begon 
traditiegetrouw om 15.00 uur. De kantine zat vol met 
mensen die zich betrokken voelen bij DETO. Het eerste 
gedeelte waren ook de wethouders van de gemeente 
Twenterand aanwezig. 

Voorzitter Derby Krommendijk begon met een minuut 
stilte wegens het overlijden van erelid Hans van het 
Laar. Hans was meer dan 70 jaar lid van DETO en meer 
dan 25 jaar bestuurslid naast zijn andere inzet als speler 
en vrijwilliger bij de club.  

Naast afscheid is huldiging van leden die al jaren lid zijn, 
dan toch een kleine stap. Dit jaar waren er een vijf leden 
met een langlopend lidmaatschap: Martin Twiest, Bert 
Slot, Harald Rohof en René van Veen zijn al 50 jaar 
DETO-lid. Derby was eerder in de week bij Martin en Bert 
langs geweest. Harald en René namen het speldje in de 

kantine in ontvangst. Daarna ontving Henk Jonker een speldje omdat hij al 70 jaar lid is.  

In zijn nieuwjaarstoespraak blikte Derby terug op het afgelopen jaar waarin het langverwachte 
tweede kunstgrasveld werd aangelegd. De niet-geplande verbouwing van de geluidscabine 
(wegens een brand) heeft een positief effect gehad op een mooie herbouw inclusief een nieuwe 
moderne vergaderruimte. De geluidsinstallatie in de kantine is vernieuwd en de buitenkant van 
de accommodatie is opnieuw geschilderd in rood-zwart-wit. 

Uiteraard blikte Derby ook vooruit. Zo wordt komend jaar de mini-arena opnieuw geplaatst en 
gaat DETO bezig met de aanleg van een terras en wordt de verduurzaming en aanpassing van de 
kantine en de kleedkamers opgepakt.  

Genoeg te doen dus. In een persoonlijke anekdote blikte Derby terug op zijn tijd als C-speler. In 
die periode had dat team als vanzelfsprekend een trainer en maar liefst twee leiders. Derby 
herinnert zich nog goed de positieve invloed van dit trio op hem en het team. Het was tevens een 
oproep aan iedereen om een steentje bij te dragen, zodat de bal kan blijven rollen bij de vele 
teams die elke zaterdag in actie komen. Een taak als scheidsrechter, trainer of leider of inzet bij 
bijvoorbeeld de verbouwing en aanpassingen in en rondom de accommodatie is altijd te vinden. 

Na de speech werd er geproost en was het nog lang gezellig in de kantine. De nieuwe 
geluidsinstallatie kwam meteen goed van pas. 

Komende week beginnen de trainingen weer. Veld 2 is helaas nog niet te gebruiken. De 
verwachting is dat het veld over een paar weken weer te gebruiken is. DETO1 komt dinsdag 
alweer in actie tijdens een oefenwedstrijd tegen ATC. 

Het bestuur van DETO wenst iedereen een sportief vervolg van het seizoen! 
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